



SCRIPT LINE

TITLE VI : THE ESCAPE

TITLE VF : L'ÉCHAPPEE

DOCUMENTARY

Director : Yvan POUSSET

Productions : INVIVOVIDEO

Versions : 40'

Delivery : 2024

Language : French

Version available : VF

Rights available : Worldwide



Synopsis VI

Autumn, in the Vosges mountains, 20 women of all ages embark on a collective adventure, living together for a week, far from everything, on the road to breast cancer remission. A team of volunteers, including physiotherapists, sports coaches, a doctor, a photographer, cooks and an art therapist, are on hand to help them manage their efforts and stress, discover a new way of eating and improve their self-image. This escape is the culmination of 9 months of preparation, during which these women succeed in (re)becoming fully responsible for their own health. This film recounts the results of this metamorphosis through their testimonies, their eyes, their joys and their powerful presence in the world.

Trailer : BA : <https://vimeo.com/871429143>

Automne, dans les Vosges, 20 femmes de tout âge se lancent dans une aventure collective, celle de vivre une semaine ensemble, loin de tout et sur les chemins de la rémission du cancer du sein. Une équipe de bénévoles, kinésithérapeute, coachs sportifs, médecin, photographe, cuisinières, artthérapeute sont là pour les accompagner dans la gestion de l'effort et du stress, dans la découverte d'une nutrition nouvelle et d'une meilleure image de soi. Cette échappée est l'aboutissement de 9 mois de préparation, où ces femmes parviennent à (re)devenir pleinement actrices de leur santé. Ce film raconte le résultat de cette métamorphose à travers leur témoignage, leur regard, leurs joies et leur puissante présence au monde.



*